



***請選擇合適方格(必須填寫；只可選擇其中一項)**

Please check the appropriate box (must select either one):

本人同意長春社使用本人以上個人資料作推廣長春社各類活動之用，並願意成為「綠息份子」，定期以電郵接收「綠」色訊「息」。本人已閱讀及明白接受刊載於此表格的使用個人資料聲明。

I agree to the above statement and would join “Green Messenger” (to receive regular green news and updates) and consent to receive newsletters, surveys, fundraising appeals, donation or membership administration, event invitations, other communication and marketing from The Conservancy Association.

本人不同意長春社使用本人以上個人資料作推廣長春社各類活動之用。

I do not want to receive information from The Conservancy Association.

若想了解關於本社私隱政策之全文，請瀏覽以下網址：<https://www.cahk.org.hk/zh-hant/about/privacy/>。
For the full version of our Privacy Policy, please visit our website at <https://www.cahk.org.hk/en/about/privacy/>

簽署Signature

日期Date:

For Office Use		Received	Checked	Input	Accounts	Reference No.
	Initial					
	Date					

Registered Name 註冊名稱 : The Conservancy Association 長春社

(Incorporated in Hong Kong with limited liability by guarantee 於香港註冊成立的擔保有限公司)